

《单词百科:stillness是什么意思?stillness怎么发音?stillness的解释和用法》

英语单词stillness是什么意思?stillness怎么读?stillness怎么发音?简答网为您整理了stillness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



stillness怎么读

stillness的读音:[st l n s]

stillness的意思

1、n.静止;不动;沉静;镇定自若;

stillness的近义词

1、calm adj.镇静的;稳定的;风平浪静的,无风的;

2、hush vt.& vi. (使)安静下来;

3、immobility n.固定性,静止;

4、inertia n.惯性，惰性；迟钝；不活动；

5、lifelessness n.枯燥无味；无生命；

stillness的双语例句

1、The stillness of night was broken by the boom of a cannon.

夜晚的寂静被隆隆的炮声打破。

2、There was a sudden stillness in the air.

空中突然间一片沉寂。

3、The placid waters stirred violently, and a loud noise broke the stillness.

平静的水面被扰乱了，湖里起了大的响声，荡漾在静夜的空气中许久不散。

4、After awhile all these sensations will subside and will give way to stillness.

过一下子，所有这些感觉垂垂减弱，剩下的只有寂静。

5、There is an audible stillness, in which the common voice sounds strange.

那儿有一种听得见的寂静，在这种寂静中普通的声音听起来很奇怪。

6、But a stillness as of death hung over the plantation.

可是农场上笼罩着一片死一般的寂静。

7、In the stillness of night could be heard the ringing of a distant bell.

更深夜静的时候可以听到远处的钟声。

8、At twilight, the stillness was broken by the sound of hooves, clattering on the paved courtyard.

在一个黄昏，沉静被庭院上一阵清脆的马蹄声所打破。

9、You are like the night, with its stillness and constellations.

你像是黑夜，寂静而又繁星密布。

10、 There you will find beauty and stillness, free from noise and distractions.

在这里,你可以远离尘嚣与纷扰,找到一份美丽与宁静.

11、 Stillness; ad should not I , with my eternal undisturbed longing, reach to him in the distance?

是的,在深深地静谧之中,他对我一往情深(我就是这样想的).

12、 From time to time his sharp cough broke the rather frightening stillness.

他偶尔发出一两声短促的咳嗽,打破这多少有点叫人害怕的静寂.

13、 The sound of footsteps on the path broke the stillness.

小路上的脚步声打破了宁静。

14、 As evening drew on, an unearthly stillness hung over Calvary.

将到傍晚时分,一种可怖的寂静笼罩著髑髅地.

15、 The stillness continued ; the master searched face after face for signs of guilt.

老师见无人应答,就挨个检查,看到底是谁撕了书.

16、 To watch moon move inexorably higher is to find an unusual stillness within ourselves.

看着月亮不可阻逆地高升,也就是在我们内心求索一种不寻常的宁谧.

17、 BR > Leisure in its activity is work. The stillness of the sea stirs in waves.

闲暇在动作时便是工作. 静止的海水荡动时便成波涛.

18、 The stillness of the sea stirs in waves.

静止的海水荡动时便成波澜.

以上是简答网为您整理的stillness怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于stillne

ss的用法、stillness的释义、sti

llness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/stillness>

